
 

Her kommer en lille indberetning fra Buekoordinator for 2023 

Der er i løbet af året ikke sket det helt store, traileren har været ude og køre 3 

gange, den ene gang i kreds 2, de andre 2 gange har jeg selv været ude med 
den, den ene gang var i Hemmet jagtforening, og den anden i Neumünster til 

messe, begge gange blev den flittig brugt, og når traileren bliver lånt ud 

forventer jeg den ser ud som da den blev afhentet, det var så ikke tilfældet da 
kreds 2 havde haft den, jeg skulle bruge den i Hemmet og da jeg kom derop 

var alt muggent den var åbenbart pakket sammen smadder våd så der var lige 
en hurtig rengøring inden start i Hemmet og det er faktisk lidt træls på godt 

jysk. 

Messen i Tyskland forløb som den plejer, der var tryk på fra start til slut super 

dejlig weekend. 

Så har vi jo fået buejagten på det store hjortevildt tilbage her fra 01-01-2024, 

godt arbejde fra Jægerforbundet. 

Så kommer det evigt tilbage vendende spørgsmål, der må gerne findes en ny 

Buekoordinator hvis der en der har lyst, det er nu muligt at tage bueinstruktør 
uddannelse 1 og 2, jeg har bare ikke lyst til at tage flere kurser på grund af 

alder, så det kunne være fint om man kunne finde en yngre person som kunne 

være mere aktiv som mig. 

Hilsen Lars Atzen 

 


